
 

Unlock Trading Potential: Your Guide to Copy/Signal 
Trading with Inflow-Trade 
Have you ever wanted to participate in the financial markets, but felt daunted by the complexity 
or time commitment? Copy/Signal Trading offers a revolutionary way to leverage expert 
insights, allowing you to mirror the trades of seasoned professionals directly in your own 
account. With Inflow-Trade, you gain access to our proven trading strategies, executed 
seamlessly on your behalf, while you retain full control. 

How Does It Work? 

1. Your Trading Account: To begin, you'll need a live trading account with one of our 
trusted partner brokers: FP Markets or Black Bull Markets (coming soon). We 
recommend capitalizing your account with a minimum of €/$500, with an optimal starting 
point of €/$1,000 for better diversified trading. 

2. Seamless Account Linking: Once your account is set up, you can easily link it to our 
master trading account. This secure connection enables our signals to be automatically 
executed in your personal account. 

3. Your Control, Always: Crucially, you remain in complete charge of your capital. We 
do not manage your money or your account. You have the power to set your preferred 
risk parameters and can choose to pause or stop signal execution at any time. Our role 
is simply to provide the high-quality trades; your funds stay securely with your broker. 

Transparent & Performance-Based Pricing 

We believe in shared success. Our fee structure is simple, fair, and aligns with your profitability: 

● 20% Profit Share: We only get paid when you make money! If our signals generate 
profits in your account, we receive 20% of those profits as a service fee. 

● 80% for You: The vast majority of the gains – a full 80% – are yours to keep. 
● No Hidden Costs: There are absolutely no monthly fees or recurring charges. Our 

success is directly tied to yours. 

Ready to Get Started? 

Opening your account is straightforward: 

● FP Markets: For the best service and to ensure your account is properly linked, simply 
click our exclusive partner link: 
https://www.fpmarkets.com/social-trading/?redir=stv&fpm-affiliate-utm-source=IB&fpm-af
filiate-agt=61100 

https://www.fpmarkets.com/social-trading/?redir=stv&fpm-affiliate-utm-source=IB&fpm-affiliate-agt=61100
https://www.fpmarkets.com/social-trading/?redir=stv&fpm-affiliate-utm-source=IB&fpm-affiliate-agt=61100
https://www.fpmarkets.com/social-trading/?redir=stv&fpm-affiliate-utm-source=IB&fpm-affiliate-agt=61100


 

○ Special Feature: Trade with precision! FP Markets allows for micro-lot trading 
(e.g., 0.01 lot on DAX), giving you greater flexibility in managing your risk. 

Link Your Account to Our Signals 

Once your FP Markets account is open and funded, connect it to our trading signals with ease: 
https://social.firstprudentialmarkets.com/portal/registration/subscription/87114/inflowtrade20 

Optimize Your Trading with Our Free Risk Calculator 

Manage your trading risk effectively with our complimentary tool. We highly recommend using it 
for precise position sizing: https://risk-calculator.inflow-trade.com/ 

Boost Your Returns with Cashback Opportunities! 

Imagine earning even more from your trading journey. With FP Markets, you can unlock a 
unique cashback opportunity: 

● Become a Sub-Affiliate: If you're satisfied with your copy trading results, share your 
success! By registering as our Sub-Affiliate, you'll receive your own unique referral link. 
Register as Sub-Affiliate Here 

● Earn Cashback: For every new trader who registers through your link and trades, you 
can receive cashback – for example, up to $5 USD for every 1 lot traded on Gold. 

● No Extra Cost: This cashback comes directly from FP Markets' earnings as a marketing 
compensation; there's no additional cost or markup for you or the traders you refer. This 
significantly reduces your overall trading expenses! 

● A Win-Win-Win-Win: This unique program benefits everyone involved – you, the traders 
you recommend, Inflow-Trade, and the broker. It even allows you to potentially recoup a 
portion of your profit share! 

In the context of the broker business, an "affiliate" refers to an individual or entity that 
partners with a broker to promote their services in exchange for a commission or share 
of their revenue. 

Ready to elevate your trading experience and potentially generate passive income? Join 
Inflow-Trade today!  

https://social.firstprudentialmarkets.com/portal/registration/subscription/87114/inflowtrade20
https://social.firstprudentialmarkets.com/portal/registration/subscription/87114/inflowtrade20
https://risk-calculator.inflow-trade.com/
https://ib.fpmarkets.com/register?fpm-partner-ref=M4-19743&fpm-locale=en
https://ib.fpmarkets.com/register?fpm-partner-ref=M4-19743&fpm-locale=en


 

 

Erschließe dein Trading-Potenzial: Dein Leitfaden zum 
Copy/Signal Trading mit Inflow-Trade 
Wolltest du schon immer an den Finanzmärkten teilnehmen, hast dich aber von der Komplexität 
oder dem Zeitaufwand überfordert gefühlt? Copy/Signal Trading bietet dir eine revolutionäre 
Möglichkeit, Expertenwissen zu nutzen, indem du die Trades erfahrener Profis direkt in deinem 
eigenen Konto spiegelst. Mit Inflow-Trade erhältst du Zugang zu unseren bewährten 
Handelsstrategien, die nahtlos in deinem Namen ausgeführt werden, während du die volle 
Kontrolle behältst. 

 

Wie funktioniert es? 

1. Dein Trading-Konto: Zunächst benötigst du ein Live-Trading-Konto bei einem unserer 
vertrauenswürdigen Partnerbroker: FP Markets oder Black Bull Markets (bald 
verfügbar). Wir empfehlen dir eine Kapitalisierung deines Kontos mit mindestens 500 
€/,wobei1.000€/ ein optimaler Startpunkt für ein besser diversifiziertes Trading sind. 

2. Nahtlose Kontoverknüpfung: Sobald dein Konto eingerichtet ist, kannst du es einfach 
mit unserem Master-Trading-Konto verknüpfen. Diese sichere Verbindung ermöglicht die 
automatische Ausführung unserer Signale in deinem persönlichen Konto. 

3. Immer unter deiner Kontrolle: Ganz entscheidend ist, dass du die volle Kontrolle 
über dein Kapital behältst. Wir verwalten weder dein Geld noch dein Konto. Du hast 
die Möglichkeit, deine bevorzugten Risikoparameter festzulegen und die 
Signalausführung jederzeit zu pausieren oder zu stoppen. Unsere Rolle besteht lediglich 
darin, hochwertige Trades bereitzustellen; deine Gelder bleiben sicher bei deinem 
Broker. 

 

Transparente & performancebasierte Preisgestaltung 

Wir glauben an gemeinsamen Erfolg. Unsere Gebührenstruktur ist einfach, fair und auf deine 
Rentabilität ausgerichtet: 

● 20 % Gewinnbeteiligung: Wir werden nur bezahlt, wenn du Gewinne erzielst! Wenn 
unsere Signale Gewinne in deinem Konto generieren, erhalten wir 20 % dieser Gewinne 
als Servicegebühr. 

● 80 % für dich: Der Großteil der Gewinne – volle 80 % – bleibt bei dir. 
● Keine versteckten Kosten: Es fallen absolut keine monatlichen Gebühren oder 

wiederkehrende Kosten an. Unser Erfolg ist direkt an deinen gebunden. 



 

 

Bereit zum Start? 

Die Kontoeröffnung ist unkompliziert: 

● FP Markets: Für den besten Service und um sicherzustellen, dass dein Konto korrekt 
verknüpft wird, klicke einfach auf unseren exklusiven Partnerlink: 
https://www.fpmarkets.com/social-trading/?redir=stv&fpm-affiliate-utm-source=IB&fpm-af
filiate-agt=61100 

○ Besonderheit: Handle präzise! FP Markets ermöglicht den Handel mit Mikrolots 
(z.B. 0,01 Lot im DAX), was dir mehr Flexibilität bei der Risikosteuerung bietet. 

 

Verknüpfe dein Konto mit unseren Handelssignalen 

Sobald dein FP Markets Konto eröffnet und kapitalisiert ist, verbinde es ganz einfach mit 
unseren Handelssignalen: 
https://social.firstprudentialmarkets.com/portal/registration/subscription/87114/inflowtrade20 

 

Optimiere dein Trading mit unserem kostenlosen Risikorechner 

Verwalte dein Handelsrisiko effektiv mit unserem kostenlosen Tool. Wir empfehlen dir dringend, 
es für eine präzise Positionsgrößenbestimmung zu verwenden: 
https://risk-calculator.inflow-trade.com/ 

 

Steigere deine Rendite mit Cashback-Möglichkeiten! 

Stell dir vor, du verdienst noch mehr mit deiner Trading-Reise. Mit FP Markets kannst du eine 
einzigartige Cashback-Möglichkeit freischalten: 

● Werde Sub-Affiliate: Wenn du mit deinen Copy-Trading-Ergebnissen zufrieden bist, 
teile deinen Erfolg! Durch die Registrierung als unser Sub-Affiliate erhältst du deinen 
eigenen einzigartigen Empfehlungslink. Hier als Sub-Affiliate registrieren 

● Cashback verdienen: Für jeden neuen Trader, der sich über deinen Link registriert und 
handelt, kannst du Cashback erhalten – zum Beispiel bis zu 5 USD für jedes 1 Lot, das 
auf Gold gehandelt wird. 

● Keine zusätzlichen Kosten: Dieses Cashback stammt direkt aus den Einnahmen von 
FP Markets als Marketingvergütung; es entstehen dir oder den von dir geworbenen 

https://www.fpmarkets.com/social-trading/?redir=stv&fpm-affiliate-utm-source=IB&fpm-affiliate-agt=61100
https://www.fpmarkets.com/social-trading/?redir=stv&fpm-affiliate-utm-source=IB&fpm-affiliate-agt=61100
https://www.fpmarkets.com/social-trading/?redir=stv&fpm-affiliate-utm-source=IB&fpm-affiliate-agt=61100
https://social.firstprudentialmarkets.com/portal/registration/subscription/87114/inflowtrade20
https://social.firstprudentialmarkets.com/portal/registration/subscription/87114/inflowtrade20
https://risk-calculator.inflow-trade.com/
https://risk-calculator.inflow-trade.com/
https://ib.fpmarkets.com/register?fpm-partner-ref=M4-19743&fpm-locale=en


 

Tradern keine zusätzlichen Kosten oder Aufschläge. Dies reduziert deine gesamten 
Handelskosten erheblich! 

● Eine Win-Win-Win-Win-Situation: Dieses einzigartige Programm kommt allen 
Beteiligten zugute – dir, den von dir empfohlenen Tradern, Inflow-Trade und dem Broker. 
Es ermöglicht dir sogar, einen Teil deiner Gewinnbeteiligung potenziell 
zurückzugewinnen! 

Im Kontext des Brokergeschäfts bezieht sich ein "Affiliate" auf eine Einzelperson oder ein 
Unternehmen, das mit einem Broker zusammenarbeitet, um dessen Dienstleistungen gegen 
eine Provision oder einen Anteil an dessen Einnahmen zu bewerben. 

Bereit, dein Trading-Erlebnis zu verbessern und potenziell passives Einkommen zu generieren? 
Tritt Inflow-Trade noch heute bei! 
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